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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

Pensionärsrådets sammanträde  

den 16 september 2019 

 

Ledamöter  

Berit Johansson, vice ordförande PRO Sköndal 

Ing-Marie Svensson SPF Sköndal 

Gun-Britt Dahlberg 

 

Ersättare 

PRO Farsta 

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Wåge Johansson 

Sven-Göran Svanborg 

PRO Sköndal 

PRO Farsta 

Christina Johansson SPF Farsta 

Yvonne Algård 

 

Förhinder 

SPF Sköndal 

Alexandra Posacki, ordförande 

Inger Sjöberg, ledamot 

 

Tjänstepersoner 

SPF Farsta 

PRO Farsta 

 

Jonas Wilhelmsson 

Maria Premfors 

 

 

Avdelningschef 

Sekreterare, 

verksamhetscontroller  

 

   

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

Vice ordförande    Ledamot  
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av 
justerare och tid för justering, anmälan av 
protokoll från förra sammanträdet 
Dagordningen godkändes med tillägg under § 2 med två ärenden 

på Farsta stadsdelsnämnds föredragningslista till 

nämndsammanträdet 26 september.  

Ärende nr 2: Gallra och avverka skog nära tunnelbanestation 

Svedmyra för att skapa trygghet. Inlämnat medborgarförslag, för 

nämndens ställningstagande. 

Ärende nr 3: Rusta upp någon av de två fotbollsplanerna i 

Tallkrogen. Svar på medborgarförslag. 

 

Protokollet justeras av Ing-Marie Svensson och Berit Johansson 

den 18 september 2019.  

 

Protokollet från rådets sammanträde den 19 augusti 2019 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 
§ 2 Ärenden till nämndsammanträdet torsdag 
den 26 september 
Ärende nr 2: Gallra och avverka skog nära tunnelbanestation 

Svedmyra för att skapa trygghet. Inlämnat medborgarförslag, för 

nämndens ställningstagande. 

Rådet önskar framöver lämna synpunkter i detta ärende.  

 

Ärende nr 3: Rusta upp någon av de två fotbollsplanerna i 

Tallkrogen. Svar på medborgarförslag. 

Rådet delar förvaltningens synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Regler och taxor för upplåtelse av och 

nyttjanderättsavtal för förvaltningens lokaler på Aktivitetshuset 

Tuben och Mötesplats Fagersjö 

Rådet delar förvaltningens förslag.  

 

Rådet framför att det tidigare fanns större lokaler som kunde 

nyttjas av invånare men att sådana numera inte finns att tillgå. 

Rådet undrar om förvaltningen bevakar möjliga lokaler som kan 
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nyttjas som kommunal mötesplats av invånare i stadsdelen för 

exempelvis föreningsmöten och andra sammankomster.  

 

Ärende nr 5: Uppföljning av kommunala vård- och 

omsorgsboenden - Veckobo 

Rådet lämnar inga synpunkter.  

Rådet tycker att det resultat som redovisas efter uppföljningen är 

bra och poängterar att det är extra positivt att fastställd 

kompetensutvecklingsplan för personalen finns. 

 

Ärende nr 6: Uppföljning av kommunala vård- och 

omsorgsboenden - Ängsö 

Rådet lämnar inga synpunkter.  

Rådet tycker att det resultat som redovisas efter uppföljningen är 

bra och poängterar att det är extra positivt att fastställd 

kompetensutvecklingsplan för personalen finns. 

 

Ärende nr 9: Svar till Arbetsmiljöverket efter utförda inspektioner 

inom äldreomsorgen 

Rådet framför att det är svårt att yttra sig i detta ärende då 

bilagorna inte kommit rådet tillhanda i pappersformat. 

 

Förvaltningen ber rådet om ursäkt för detta. Förvaltningen ordnar 

så att rådet får bilagorna. 

 

Ärende nr 11: Långsiktighet och stadga i arbetet framåt – en 

myndighet för romska frågor. Svar på remiss från 

kommunstyrelsen.  

Rådet delar förvaltningens synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Övergång till digital huvudakt inom socialtjänsten, 

överförmyndarverksamhet och kommunal hälso- och sjukvård. 

Svar på remiss från kommunstyrelsen.  

Rådet delar förvaltningens synpunkter. Rådet betonar vikten av 

att det borde åligga Stadsarkivet att besluta om vilka handlingar 

som måste finnas kvar i pappersoriginal och inte vara ett beslut 

som fattas inom respektive myndighet. Detta för att minimera 
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risk för myndigheters olika tolkningar av Stadsarkivets 

bestämmelser. 

 

Ärende nr 13: Regional överenskommelse om samverkan vid 

utskrivning från sluten hälso- och sjukvård i Stockholms län. Svar 

på remiss från kommunstyrelsen.  

Rådet delar förvaltningens synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Svar från trafiknämnden om snöröjning och 

halkbekämpning i Fagersjö för att kollektivtrafiken ska kunna 

fungera. Svar på skrivelse från stadsdelsnämnden.  

Rådet delar förvaltningens svar. 

§ 3 Information från förvaltningen 
Förvaltningen informerar rådet om  

 Nämndens VP-dag, information om verksamhetsplan för 

2020, den 22 november på Farsta Gård.  

Representanter för pensionärsrådet inbjuds att delta 

klockan 08,30 -13,00, inklusive lunch.  

Rådet ombeds utse två representanter samt förbereda de 

synpunkter som rådet önskar framföra den 22 november. 

Inbjudan till information om verksamhetsplan för 2020 

delas ut till rådet. 

 Omorganisationen inom förvaltningen, som tidigare 

informerats om, innebär bland annat att Jonas 

Wilhelmsson efter omorganisationen är chef för avdelning 

äldreomsorg.  

§ 4 Genomgång av balanslista 
Rådet gick igenom och uppdaterade balanslistan över frågor, 

besök och liknande – se bilaga. 

§ 5 Övriga frågor  
Rådet önskar statusuppdatering avseende ombyggnationen av 

Edö vård- och omsorgsboende, inflyttningen i de moderniserade 

lokalerna och om restaurangen kommer att öppnas på nytt.  
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Förvaltningen informerar om att inflyttning i de ombyggda och 

moderniserade lokalerna är planerad till den 16 december 2019. 

Just nu pågår bland annat installation och provkörning av 

trygghetslarm. Under senare delen av hösten kommer en av 

enhetscheferna på Edö frikopplas från chefsuppdraget för att 

hålla samman arbetet med flytten. Biståndshandläggarna för 

dialog med dem som idag bor på Edö vård- och omsorgsboende 

respektive servicehuset för att behov av mest lämplig boendeform 

ska kunna tillgodoses.  

 

 

 


